

Contract No. HY/2014/07
Central Kowloon Route – Kai Tak West

15 July 2019

KTW - Free meal for the needy

Volunteers from Central Kowloon Route – Kai Tak West Project joined hands with “Food Angel” to provide 2 voluntary services during Lo Pan Festival on 15 July 2019.

The volunteer team prepared the ingredients and sorted raw vegetables for preparing hot meal boxes in “Food Angel” Food Station in Lai Chi Kok and helped serve meals to approximate 100 needy individuals in Community Center located in Sham Shui Po.

A simple lunch meal brought comfort to the needy. The volunteer team shared selfless heart and time in order to let the needy feel that they are cared for and loved. The volunteer works also promoted the virtue of cherishing food. The elderly expressed appreciation for the support from the Project Team with approximate 20 staffs on the events.

啟德西 - 感恩飯餐 惠澤社群

中九龍幹線—啟德西工程義工隊趁 2019 年 7 月 15 日魯班先師誕辰日，兵分兩路參與「惜食堂」兩項義工服務。

義工隊當日馬不停蹄走訪「惜食堂」位於荔枝角的惜食分餉站，親身到廚房協助準備飯餐材料，以及將蔬菜、食材分類，並且前往位於深水埗的社區中心，將愛心飯餐派發予近 100 名社會上需要食物援助的人士。

儘管義工們奉上的僅是一頓簡單午餐，但背後卻為一群有需要人士帶來無限溫暖。義工們在繁忙的日常工作中抽空參與是次義工服務，並分享無私奉獻的精神，為的只是希望有需要人士能夠感受他們備受大眾關愛，與此同時，義工們亦領略到珍惜食物的重要性。一眾長者們對約 20 名義工在是次活動的大力支持予以感謝。



